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3. FEBRUÁRA o 10.00 h 
Fašiangový sprievod
Od ZUŠ Dezidera 
Kardoša, BN
3. FEBRUÁRA o 19.00 h
27. Farský ples 
Farský dom kultúry, BN
11. FEBRUÁRA o 15.00 h
Fašiangový karneval  
pre deti 
MsKS, sídlisko Sever, BN

PODUJATIA:

V  sobotu 13.  janu-
ára 2024 sa v Mestskom 
kultúrnom stredisku 
v Bánovciach nad Bebra-
vou konal prvý ročník 
Reprezentačného plesu 
primátora. Organizátori 
sa nemôžu sťažovať, pre-
tože ples bol vypredaný 
do posledného miesta. 
Krátko pred jeho začiat-
kom postupne začínali 
prichádzať prví návštev-
níci, dámy v  krásnych 
spoločenských róbach, 
bolo sa na čo pozerať. 
Pred vstupom do vy-
zdobenej spoločenskej 
sály ich privítal primátor 
mesta s  uvítacím pohá-
rom šampanského. Vo 

foyeri počas celého plesu 
spríjemňovala atmosféru 
hudobná skupina HUPS, 

s ktorou si neraz spoloč-
ne zaspievali aj samotní 
plesajúci návštevníci. Po-
tom, ako sa všetci pou-
sádzali k svojim stolom, 
nasledovalo slávnostné 
otvorenie plesu. V  úvo-
de podujatia moderátor 
Štefan Skrúcaný pozval 
na pódium primátora 
Róberta Gašparíka, pod-
predsedu Národnej rady 
SR Petra Kmeca a poslan-
ca NR SR Michala Kapu-
ša, ktorí sa prítomným 
prihovorili a  popriali 
všetkým príjemnú zába-
vu. Symbolickým úderom 

na gong primátor otvoril 
prvý Reprezentačný ples  
primátora mesta.

V  úvode na parkete 
predviedli svoje tanečné 
umenie študenti tanečnej 
školy Petra Modrovské-
ho, tanečníčka vyzvala 
do tanca nášho primátora 
a tanečník jeho partner-
ku. Úvodný valčík násled-
ne roztancoval všetkých 
plesajúcich, ktorí zapl-
nili celý tanečný parket. 
Prvým hosťom večera 
bolo hudobné zoskupenie 
Slovak Nuevo Quinteto. 

Prvý Reprezentačný ples primátora mesta

Otvorenie plesu primátorom úderom na gong

Ondrej Kandráč na tanečnom parkete zabával plesajúcich
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Koniec minulého roka sa stal historic-
kým momentom pre ťažko skúšaný región 
Hornej Nitry. Symbolickým vyvezením 
poslednej tony uhlia na povrch z Bane 
Nováky skončila 114-ročná etapa priemy-
selnej ťažby hnedého uhlia na Slovensku. 
Zhasol tiež posledný kotol na spaľovanie 
hnedého uhlia v Elektrárni Nováky.

Po Bani Cigeľ a Bani Handlová ukon-
čili ťažbu hnedého uhlia aj v Bani No-
váky. Počas viac ako storočnej histórie 
sa v prevádzkach baní vystriedalo pri-
bližne 350 tisíc zamestnancov. Z útrob 
zeme v rokoch 1909 – 2023 vyťažili a ex-
pedovali až 238 miliónov ton hnedého 
uhlia. Dnes je všetko inak, ťažba ustúpila 
európskym klimatickým cieľom na do-
siahnutie uhlíkovej neutrality. V posled-
nej činnej bani v regióne Hornej Nit-
ry, ktorá zatvorila svoje brány, už budú 
prebiehať len práce na demontáži stroj-
ného vybavenia, bezpečnom uzatváraní 
podzemia, likvidácii banskej prevádzky 
a revitalizácii územia dotknutého ban-
skou činnosťou. „Pre nás baníkov to nie 
je smutný deň, je to historický deň. Nepri-
jímame ho s nostalgiou, ale so spomien-
kami na svojich kolegov, vzájomné vzťahy 
a ťažkú, ale prekrásnu banícku robotu,“
povedal Stanislav Gurský, podpredseda 
predstavenstva HBP, bývalý riaditeľ Bane 
Nováky a  predseda Spolku priateľov 
Bane Nováky. Nechýbali ani slová vďaky 
a vyjadrenia úcty k záslužnej baníckej 
práci. „Vážim si, že aj keď ste sa stretávali 
s náročnými podmienkami, vždy ste pre-
ukázali svoju obetavosť a zodpovednosť,“
povedal predseda predstavenstva HBP 
Peter Čičmanec s tým, že baníkov čaka-
jú nové príležitosti a nová cesta.

Útlm baníctva výrazne zasiahol aj 
do zamestnanosti. Kým v roku 2018 
zamestnávali Hornonitrianske bane 
takmer 4 000 zamestnancov, k začiat-
ku decembra tohto roka ich bolo už len 
1 500. Šancu nájsť nové uplatnenie na 
trhu práce im ponúkajú rekvalifikačné 
kurzy, ktoré v rámci národného projek-
tu zastrešuje Trenčiansky samospráv-
ny kraj. „Som rád, že Európska komisia 

schválila štátnu pomoc a Trenčianska 
župa bude môcť pokračovať v rekvalifi-
káciách baníkov,“ povedal trenčiansky 
župan s tým, že pokračovanie projektu 
je nastavené na celkom 620 účastníkov 
z HBP a 80 účastníkov zo Slovenských 
elektrární – závodu v  Zemianskych 
Kostoľanoch. „Pevne verím, že aj kom-
penzačný príspevok, ktorý sme pred pár 
rokmi schválili v parlamente, pomôže 
baníkom, ktorí región Hornej Nitry bu-
dovali. Ale budú to aj ďalšie kroky novej 
vlády, smerujúce k lepšej zmene regiónu, 
predovšetkým v oblasti zamestnanosti,“
dodal župan. S vlastnými aktivitami 
smerujúcimi k rozvoju firmy prichá-
dzajú aj bane, a to v oblasti strojárskej 
výroby, povrchových úprav vagónov, 
dodávok tepla pre región či využitia ob-
noviteľných zdrojov energie.

Pomyselnú bodku za uhlím dali 
v rovnaký deň aj v Elektrárni Nováky. 
Po 70 rokoch prevádzky elektrárne 
vypli posledný kotol na spaľovanie 
hnedého uhlia. Výroba elektriny a tep-
la z domáceho hnedého uhlia tak defi-
nitívne skončila. „Nedochádza k tomu, 
že by sme to tu úplne zatvorili, veľká časť 
zamestnancov tu zostáva, budú praco-
vať buď na lokalite, alebo centralizovanej 
údržbe,“ povedal predseda predstaven-
stva a generálny riaditeľ Slovenských 
elektrární Branislav Strýček. Ďalších 
65 ľudí odchádza do dôchodku alebo si 
našlo inú prácu, 46 sa zapojí do rekvali-
fikácií. Slovenské elektrárne uvažujú aj 
nad ďalšími investičnými zámermi, na 
odkaliskách analyzujú možnosť výstav-
by fotovoltickej elektrárne, ktorá by 
potenciálne mohla vyrábať vodík. Práve 
tento zámer víta Trenčianska župa, kto-
rá sa plánuje zapojiť do výzvy na vodí-
kové autobusy. Lenka Kukučková

Podľa nového všeobecne záväzného 
nariadenia (VZN) sa žiadosti o  fi-
nancie z Dotačného systému TSK po 
novom predkladajú na základe zve-
rejnenej výzvy na webe župy, prináša-
me prehľad schválených zmien v tejto 
dotačnej schéme.

Žiadosti sa od nového roka 2024 po-
dávajú elektronicky prostredníctvom 
domény www.dotacietsk.egrant.sk, 
to isté platí aj pre zasielanie príloh 
k žiadosti, vyúčtovanie i kópie úč-
tovných dokladov preukazujúce ich 
čerpanie. Po novom nie je možné po-
skytnúť dotáciu na kapitálové výdav-
ky, balné, mzdy a odmeny pre rozhod-

cov, mesačne sa opakujúce platby za 
prenájmy, energie či pohonné hmoty. 
Do VZN boli doplnené akceptovateľ-
né náklady, kam patria ceny, plakety, 
diplomy, výdavky na ubytovanie, nie 
však pre hosťujúcich pretekárov, účin-
kujúcich či hostí. Došlo tiež k zmene 
termínu rozhodovania o  predlo-
žených žiadostiach zo strany pred-
sedu TSK či pracovnej skupiny, a to 
do 15. mája bežného roka. Vyradené 
z možnosti podávania boli zmenou 
VZN obchodné spoločnosti. Za neo-
právneného sa bude považovať žiada-
teľ, ktorý nevykonáva činnosť viac ako 
jeden rok odo dňa podania žiadosti. 
Zmena sa týka aj povinnosti pred-
ložiť doklady už pri podaní žiadosti 
o poskytnutie dotácie, taktiež termínu 
vyúčtovania akcie či projektu. Ak sa 
akcia uskutočnila pred nadobudnu-
tím účinnosti zmluvy, vyúčtovanie je 
potrebné predložiť do 30 dní odo dňa 
nadobudnutia jej účinnosti.

Doplnená bola možnosť vyradiť 
žiadosť o poskytnutie dotácie po-
danú na rovnakú akciu či projekt
v rámci viacerých dotačných schém 
TSK, ale aj prínos akcie/projektu pre 
TSK ako novinka v  rámci kritérií 
hodnotenia. Po novom sa stanovila 
aj minimálne dvojročná doba udr-
žateľnosti po ukončení financova-
nia. Okrem toho je kraj ako posky-
tovateľ dotácie oprávnený vykonať 
kontrolu udržateľnosti. Do pod-
mienok sa doplnila aj možnosť záni-
ku nároku na dotáciu, ak žiadateľ do 
30 dní odo dňa vyzvania zmluvu ne-
podpíše. V prípade zmeny termínu 
je žiadateľ povinný do 5 pracovných 
dní písomne informovať TSK o tejto 
skutočnosti, aby mohol byť uzatvo-
rený dodatok k zmluve.

Informácie k  podaniu žiados-
ti o poskytnutie dotácie nájdete na 
webovej stránke kraja www.tsk.sk, 
v sekcii Financie, v rubrike Dotácie 
a príspevky TSK. Barbora Jánošková

ŽIADOSTI O DOTÁCIE 
SA PODÁVAJÚ PO NOVOM

SKONČILA UHOĽNÁ 
HISTÓRIA SLOVENSKA 



22. január 2024  Číslo 2 SPOLOČNOSŤ 3

Mimoriadne januárové zasadnutie 
mestského zastupiteľstva

Poslanci  mestského 
zastupiteľstva sa stretli 
na prvom mestskom za-
stupiteľstve v  roku 2024. 
Zvolané bolo na utorok 
16.  januára 2024, mimo 
termínov schváleného ča-
sovo-obsahového plánu 
zasadnutí mestského za-
stupiteľstva na prvý polrok 
2024. Poslanci schvaľovali 
predĺženie platnosti Plá-
nu hospodárskeho a  so-
ciálneho rozvoja mesta 
Bánovce nad Bebravou 
(PHSR), ktorý bol v roku 

2016 schválený na obdobie 
rokov 2016 až 2023 a po-
dobne aj predĺženie plat-
nosti Komunitného plánu 
sociálnych služieb mesta 
Bánovce nad Bebravou, 
ktorý bol schválený v roku 
2017 na obdobie rokov 
2017 – 2023. Vzhľadom 
na skutočnosť, že nový 
PHSR na obdobie rokov 
2024 – 2028, ktorý sa spra-
covával v druhej polovici 
roku 2023, nie je dokon-
čený a dňa 5. januára 2024 
Úrad splnomocnenca vlá-

dy SR pre rómske komuni-
ty doručil mestu Bánovce 
nad Bebravou oznámenie 
o možnosti opakovane žia-
dať finančné prostriedky 
na projekt Miestne občian-
ske a  preventívne služby, 
v rámci ktorého je možné 
získať nenávratné finančné 
prostriedky na financova-
nie miestnych občianskych 
hliadok v meste, súčasťou 
žiadosti bolo okrem iných 
potrebných materiálov aj 
preukázanie súladu  zá-
meru tohoto projektu 

s platným plánom PHSR. 
Z uvedeného dôvodu bolo 
potrebné operatívne zvo-
lať mestské zastupiteľstvo 
a  predĺžiť platnosť PHSR 
2016 - 2023 pre rok 2024. 
Nadväzne na uvedené 
poslanci mestského za-
stupiteľstva jednohlasne 
predĺžili jeho platnosť, ako 
aj platnosť Komunitného 
plánu sociálnych služieb 
mesta Bánovce nad Bebra-
vou do doby schválenia 
nových vyššie uvedených 
plánov.  Mária Hajšová

Ich hudobné umenie mali 
Bánovčania možnosť počuť 
aj na bánovskom Trojkrá-
ľovom koncerte v  Kostole 
Najsvätejšej Trojice. Hosťom 
večera bol aj známy Ondrej 
Kandráč, ktorý hral dokon-
ca na tanečnom parkete 
medzi plesajúcimi. Celkovú 
príjemnú a priateľskú atmo-

sféru dotváral a  všetkých 
zabával svojím vtipným mo-
derovaním a spevom Štefan 
Skrúcaný, ktorý spoločne 
s Ondrejom Kandráčom ro-
zospievali aj zabávajúcich sa 
návštevníkov.

Do tanca počas celého 
plesu hrala kapela Black 
Band, ktorá hrala piesne 
zahraničných a  domácich 

interpretov. Krátko po pol-
noci prišiel na rad ďalší bod 
programu, bohatá tombola, 
v  ktorej bolo 27 hodnot-
ných cien (živá kamerúnska 
ovca, horský bicykel, uby-
tovanie v kaštieli, motorová 
píla a pod.) a hlavnou cenou 
bola dovolenka v  Egypte 
pre dve osoby. Tombolu vy-
hlasoval a ceny odovzdával 
Štefan Skrúcaný spolu s Na-
deždou Zaťkovou z organi-
začného tímu MsKS.

Reprezentačný ples pri-
mátora mesta prilákal nie-
len Bánovčanov, ale aj ľudí 
zo širokého okolia, Brati-
slavy, Nového mesta, Boj-
nej, Žiaru nad Hronom, 
Myjavy. Na plese panovala 
výborná atmosféra, stretli 
sa známi, ktorí sa dávno 

nevideli, všetci sa spoločne 
zabávali do skorého rána. 
Dobrá zábava a  príjemná 
atmosféra sú zárukou toho, 

že tento ples sa stane v na-
šom meste tradíciou.

  Lenka Karasová

Prvý Reprezentačný ples primátora mesta

dokončenie z 1. strany

Slovak Nuevo Quinteto

Študenti tanečnej školy 
Petra Modrovského



22. január 2024 Číslo 2 SPOLOČNOSŤ, OZNAMY4

Silvester na ľade podporil DSS Archa
Silvestrovské podujatie, kto-

ré pripravil Hokejový klub mesta 
Bánovce nad Bebravou na sklon-
ku minulého roka, prinieslo nie-
len zábavu, ale podporilo aj dobrú 
vec. Dobrovoľným vstupným náv-
števníci mohli prispieť na činnosť 
bánovského Domova sociálnych 
služieb Archa. Spoločne sa tak 
počas silvestrovského korčuľova-
nia vyzbierala suma 400,20 eur. 
V pondelok 15.  januára bol tento 

výťažok primátorom mesta odo-
vzdaný riaditeľke DSS Archa Re-
náte Streicher. „Chcela by som sa 
poďakovať všetkým, ktorí sa zúčast-
nili silvestrovského korčuľovania, 
všetkým ľuďom dobrej vôle, ktorí 
takto prispeli na dobrú vec pre našu 
organizáciu DSS, teda pre činnosti 
a potreby našich klientov, a taktiež 
sa chcem poďakovať organizátorom, 
že zorganizovali túto akciu,“ poďa-
kovala riaditeľka.  (lk)

Samotné mesto Bánovce 
nad Bebravou má 14  269
obyvateľov. Z celkového poč-
tu 16 437 mali mestské časti 
nasledovné počty obyvate-
ľov: Biskupice - 380 obyva-
teľov, Dolné Ozorovce - 774
obyvateľov, Horné Ozorov-
ce - 504 obyvateľov, Malé 
Chlievany - 510 obyvateľov.

Z celkového počtu 16 437 
je 7 919 mužov a 8 518 žien, 
čo sa počtu týka, teda pre-
vládajú ženy. Za rok 2023 
sa narodilo 109 detí z toho 
53 chlapcov a  56 dievčat. 
Z chlapčenských mien bolo 
najpopulárnejším meno Ma-
tej, potom nasledovali Ma-

túš, Michal, Marek a Martin. 
Objavili sa aj mená ako Eli-
áš, Oskar, Kristián, Leonard, 
Damián. Z  dievčenských 
mien prevláda Eliška, po-
tom nasleduje Alžbeta, Ema, 
Olívia. Objavili sa aj mená 
Evelin, Amélia, Tami, Selin. 

V našom meste za uplynulý 
rok dostali deti pekné sloven-
ské mená ako Jozef, Ondrej, 
Juraj. Z dievčenských máme 
Annu, Helenu, Pavlínu.

Za rok 2023 zomrelo 
172 ľudí z toho 91 mužov 
a 81 žien. Z mesta sa za rok 

2023 odsťahovalo 314 ľudí 
a prisťahovalo sa 117 ľudí. 
Za rok 2023 sa zosobášilo 
85 párov, z ktorých aspoň 
jeden z páru má trvalé byd-
lisko v našom meste. Za rok 
2023 evidujeme 29 rozvo-
dov, z ktorých aspoň jeden 
účastník rozvodu má trva-
lé bydlisko v  Bánovciach 
nad Bebravou.

Všetky uvedené infor-
mácie nám poskytla Milena 
Gieciová z Odboru vnútor-
nej správy (evidencia oby-
vateľstva) Mestského úradu 
v Bánovciach nad Bebravou, 
za čo jej veľmi pekne ďakuje-
me.  Lenka Karasová

Aktuálny stav obyvateľstva Bánoviec
Tak, ako každý rok, vždy na začiatku je čas 

na bilancovanie stavu obyvateľstva nášho 
mesta aj s jeho mestskými časťami. Už viac ro-
kov má u nás počet obyvateľov klesajúcu ten-
denciu. K 31. decembru 2023 mali Bánovce 
nad Bebravou spolu s prímestskými časťami 
16 437 obyvateľov. Stav obyvateľstva tak oproti 
minulému roku poklesol o 257 obyvateľov.

Narodenie človeka je jednou z naj-
radostnejších správ, akú vám, milí 
čitatelia, môžu priniesť akékoľvek 
médiá. S radosťou oznamujeme, že 
dňa 3. januára 2024 sa v pôrodni-

ci v Trenčíne narodil prvý Bánov-
čan Timotej Šlachta s váhou 3 660 g 
a dĺžkou 53 cm. Prvého narodeného 
Bánovčana v roku 2024 privítal vo 
svojej kancelárii aj primátor mesta 

Róbert Gašparík, 
ktorý podaroval ro-
dičom balíček pre 
novorodeniatko.
Zaželal malému Ti-
motejovi a  rodine 
dobré zdravie a veľa 
úspechov. Z nového 
prírastku do rodiny 
sa tešia nielen oba-
ja rodičia Martina 
a  Martin Šlachtov-
ci, ale aj starší bra-
ček Samko a  celá 

ostatná rodina. Malému Timotejovi 
i celej rodine prajeme najmä dobré 
zdravie, veľa lásky a šťastia na celoži-
votnej púti.  redakcia

Vitaj medzi 
nami, Timotej!

Prvý narodený Bánovčan v roku 2024
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Školský reprezentačný ples ZŠ Gorazdova 

Plesovú sezónu v našom meste už 
tradične otvára Školský reprezentač-
ný ples Základnej školy Gorazdova. 
Ten tohtoročný, už 7. ročník sa konal 
v  piatok 12. januára. Postupne pri-
chádzajúcich hostí vo vestibule víta-
li a príjemnú atmosféru navodzovali 
tóny Terchovskej muziky z  Dolnia-
kov. Ples svojou návštevou podporil 
aj primátor mesta Róbert Gašparík 
spolu s prednostom mestského úradu 
Martinom Gajdošom. Podujatie otvo-
ril svojím príhovorom riaditeľ školy 
Andrej Kúdela a plesajúcich pozdra-
vil i primátor. Obaja popriali všetkým 
dobrú zábavu. Predstavený bol aj nový 

predseda rodičovského združenia 
tejto školy Ivan Raučina. Úvodným 
valčíkom ples roztancoval riaditeľ ZŠ 
spoločne s manželkou a netrvalo dlho 
a tanečný parket sa zaplnil plesajúci-
mi. Ľudová nôta sa niesla sálou v ta-
nečných pauzách a terchovskú muziku 
vystriedali aj mladí muzikanti, žiačka 
školy Nela a bývalý žiak Alex. Hlav-
nou myšlienkou školského reprezen-
tačného plesu je vytvárať priestor pre 

stretávanie sa a vzájomné spoznávanie 
ľudí, vytváranie pozitívnych vzťahov, 
neformálnych rozhovorov a zároveň 
prezentovanie školy verejnosti. Tan-
covalo a veselilo sa až do rána, čo bolo 
dôkazom úspechu ďalšieho roční-
ka tohto plesu. „Siedmy ročník plesu 
máme úspešne za sebou. Podujatie ta-
kéhoto rozsahu sa neorganizuje šibnu-
tím čarovného prútika, ale je za tým 
veľa hodín práce a množstvo zaanga-
žovaných ľudí. Som nesmierne rád, že 
spoločne priložili ruku k dielu zamest-
nanci školy, žiaci, rodičia, rôzne firmy 
a priatelia školy. Hostia toto snaženie 

ocenili rýchlym výpredajom vstupe-
niek, svojou účasťou a dovolím si tvrdiť, 
že aj úrovňou zábavy. Dobrá škola by 
mala byť nielen výchovnovzdelávacou 
inštitúciou, ale mala by byť prínosom 
i v oblasti kultúry,“ vyjadril spokojnosť 
a zhodnotil ples na stránke školy ria-
diteľ Andrej Kúdela. Zisk z tejto akcie 
bude poukázaný na účet rodičovského 
združenia školy a použitý na ďalší roz-
voj a potreby žiakov.  Lenka Karasová

OTVORILI PLESOVÚ SEZÓNU V MESTE

Primátor mesta Bánovce 
nad Bebravou pozýva man-
želské páry, ktoré v  roku 
2024 oslávia významné 
jubileum uzavretia man-
želstva 50 a viac rokov, na 
slávnosť konanú pri príle-
žitosti celoslovenskej ini-
ciatívy Národný týždeň 
manželstva. Prosíme man-
želské páry s  trvalým po-
bytom v  Bánovciach nad 
Bebravou, ktoré majú záu-
jem zúčastniť sa slávnosti, 
aby svoju účasť nahlásili do 
31. januára 2024 na tel. č. 

0915 769 223. Sprievodným 
podujatím pri príležitosti 
Národného týždňa man-
želstva je „Tančiareň pre 
krajších a  pokročilých“, 
ktoré organizuje Základná 
umelecká škola Dezidera 
Kardoša v Bánovciach nad 
Bebravou dňa 12. februára 
2024 od 17.00 do 18.30 h. 
Spoločenský večer veno-
vaný tancu a  medzigene-
račnému dialógu. Vstup 
v  spoločenskom odeve 
a pre pozvaných.

  Janka Botková
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 Povedz nám, ako si 
sa prvýkrát dostala do 
Francúzska.

Štúdium v  zahraničí mi 
umožnil program Erasmus, 
ktorý moja stredná škola 
ponúkala v  treťom roční-
ku. Vybrala som si školu 
v malom meste (Domfront) 
v Normandii. Ubytovanie mi 
zabezpečila škola, rozoslala 
mail všetkým rodinám detí, 
ktoré ju navštevovali. Jed-
na sa mi ozvala, a v januári 
2022 som vycestovala na tri 
mesiace. S rodinou som vy-
chádzala veľmi dobre a našla 
som si aj nových kamarátov. 
Erasmus pobyt som si naj-
skôr predĺžila do konca škol-
ského roka, a neskôr som sa 
tam rozhodla úplne dokončiť 
moje stredoškolské štúdium 
maturitou.
 Prezraď nám, ako 
prebiehalo vyučovanie na 
francúzskej strednej škole, 
prípadne rozdiely medzi 
ich a  naším vzdelávacím 
systémom.

Úplne prvý šok bol pre 
mňa fakt, že Francúzi končia 
školu o piatej až šiestej večer. 
Jediná výnimka sú stredy, 
kedy malé deti nemajú vyu-
čovanie vôbec a na druhom 
stupni a na stredných ško-
lách sa vyučuje len doobeda. 
Častokrát sme mávali medzi 
hodinami dlhé prestávky, 
niekedy až dve hodiny. Vy-
učovanie bolo veľmi inte-
raktívne, najmä na prírodo-
vedných predmetoch. Robili 
sme veľa zaujímavých poku-

sov, napríklad s  ľudským 
telom a  jeho reflexmi. Ich 
laboratóriá sú oveľa lepšie 
vybavené ako tie naše a oveľa 
viac ich využívajú. Odlišne 
sa vyučovala telesná výcho-
va, tam je školský rok rozde-
lený na tri semestre. Každý 
trimester sme sa venovali 
iba jednej disciplíne, z ktorej 
sme mali skúšku. V prvom 
som mala na výber beh, hod 
diskom a skok do diaľky. Vy-
brala som si skok do diaľky. 
V  druhom to bol bedmin-
ton, a v treťom step-aerobik. 
Závisí od učiteľa telesnej vý-
chovy a jeho kvalifikácie. Na 
iných školách to boli rôzne 
druhy športu (basketbal, plá-
vanie, atletika a pod.).
 Bola podľa teba príprava 
na francúzsku maturitu 
nároč ne jš ia ako na 
slovenskú, a z akých pred-
metov sa skladala?

Vo Francúzsku som ma-
turovala z povinných pred-
metov, teda z  francúzštiny 
a  filozofie, a  zo seminárov 
z angličtiny a biológie. Toto 
leto som si dorobila aj ma-
turitu zo slovenčiny. Fran-
cúzska maturita je podľa 
mňa náročnejšia, keďže na 
každej skúške sme museli 
napísať dizertáciu, ako aj ab-
solvovať ústnu či praktickú 
skúšku. Zaujímavosťou je, že 
je u nich povinná maturita 
z telesnej výchovy.
 Ako si zvládala jazy-
kovú bariéru?

Keď som tam prišla 
ovládala som iba zákla-

dy francúzštiny, no moja 
hosťovská rodina mi veľmi 
pomáhala, aby som sa zlep-
šila. Spočiatku hovorili veľ-
mi pomaly a poriadne arti-
kulovali, aby som im lepšie 
rozumela. Oni neovládali 
vôbec angličtinu, takže inej 
cesty ako komunikovať po 
francúzsky nebolo.
 S i  s   f r a n c ú z -
skou  rodinou naďalej 
v kontakte?

S  rodinou som stále 
v kontakte. Vravia, že som 

ako ich adoptívna dcéra. 
V apríli 2022 navštívili Slo-
vensko a veľmi sa im tu pá-
čilo. Zaskočení boli najmä 
tým, keď videli deti kráčať 
domov zo školy o  druhej 
poobede, kedy sa u  nich 
ešte len začína poobedné 
vyučovanie.
 Po maturite si sa roz-
hodla študovať vysokú 
školu vo Francúzsku. Čo 
na Sorbonne študuješ 
a čo bolo pre teba v Paríži 
najťažšie?

Prihlášky na vysokú 
školu som si dávala do 
rôznych miest vo Francúz-
sku, no tajne som dúfala, 
že ma prijmú do Paríža. 
Od septembra študujem 
vizuálne umenie na Sor-
bonne. Vďaka francúzskej 
maturite som mala právo 
aj na štipendium. Najhor-
šie bolo zohnať v  Paríži 
ubytovanie, keďže byty na 
prenájom veľkosti 9 m2 sto-
ja bežne 900 eur na mesiac. 
Skúsili sme preto kontak-
tovať francúzsko-sloven-
ský inštitút v  Bratislave, 

Ema Korbelová navštevovala Základnú školu 
Partizánska a už od malička sa venovala rôznym 

aktivitám ako tanec, divadlo, a veľmi ju bavila anglič-
tina. V škole sa okrem recitačných súťaží zúčastňova-
la aj olympiád z anglického jazyka. V štúdiu pokračo-
vala na gymnáziu v Trenčíne, vo francúzskej bilingválnej sekcii. 
V rámci programu Erasmus využila možnosť študovať v Norman-
dii. Momentálne navštevuje vysokú školu v Paríži. V rozhovore 
nám porozprávala o jej skúsenostiach zo štúdia vo Francúzsku.

Bánovčanka Ema študuje v Paríži 
na svetoznámej Sorbonne

pokračovanie na 7. strane

Ema (vpravo) v pozadí Víťazný oblúk v ParížiEma (vpravo) v pozadí Víťazný oblúk v Paríži



22. január 2024  Číslo 2 SPOLOČNOSŤ, INZERCIA 7

kde nám poskytli kontakt 
na pani zo Slovenska, ktorá 
žije vo Francúzsku a prena-
jíma byt na severe Paríža, 
kde bývame spolu s jedným 
dievčaťom z  Ružomberka, 
ktoré tam študuje prvý rok 
medicínu. Do školy dochá-
dzam vlakom a  metrom, 
spolu 50 minút.
 Ako prebieha samotné 
štúdium? Má nejaké 
špecifiká v  porovnaní so 
slovenským?

Vysoká škola funguje 
rovnako ako na Slovensku. 
Máme prednášky a  cviče-
nia, semester ukončujeme 
skúškami. Nedávno som 
absolvovala skúšky prvého 
semestra.
 Ako vyzerá tvoj bežný 
pracovný či víkendový 
deň v  hlavnom meste 
Francúzska?

Závisí od dňa, keďže roz-
vrh mám každý deň iný. Vo 
voľnom čase a počas víken-

dov rada objavujem nové 
galérie či múzeá. V  takom 
veľkomeste je stále čo spo-
znávať.
 Prečo by si odporučila 
študentom skúsiť štúdium 
v zahraničí?

Táto skúsenosť mi po-
mohla zlepšiť sa v cudzom 
jazyku a spoznať novú kul-
túru, ako aj osamostatniť sa 
a vyjsť z mojej komfortnej 
zóny. Takéto zahraničné 
skúsenosti veľmi odpo-
rúčam, pretože ovládanie 
cudzieho jazyka zvyšuje 
možnosti na trhu práce, 
najmä v zahraničí alebo pre 
zahraničné firmy pôsobiace 
na Slovensku. Dnes už veľa 
stredných či vysokých škôl 
ponúka pobyty v zahraničí 
s programom Erasmus, ta-
kže sa stačí v  rámci školy 
informovať a  nebáť sa vy-
skúšať niečo nové.

Ďakujeme Emke za roz-
hovor a prajeme veľa úspe-
chov.  Lenka Karasová

dokončenie zo 6. strany

Mestská plaváreň je po 
plánovanej 14-dňovej od-
stávke od 15. januára 2024 
opäť otvorená. Mestskí 
poslanci svojím hlasovaním 
rozhodli o tom, že prevádz-
kovateľom bánovskej pla-
várne bude od 1. januára 
2024 Správa majetku mesta 
Bánovce nad Bebravou. Pla-
váreň mesto prevzalo od 
spoločnosti Byttherm s. r. o. 
Počas odstávky v nej prebie-
hali sanitárne a údržbárske 
práce. Ako informoval Milan 
Filo, riaditeľ Správy majetku 
mesta, na plavárni boli vyčis-

tené a vydezinfikované oba 
bazény, rovnako tak priesto-
ry oboch saún, opravovali 
sa tiež špalety okolo okien 
s následným vymaľovaním 
a  ďalšie potrebné opravy 
menšieho rozsahu v rôznych 
priestoroch krytej plavárne.

Krytá plaváreň v Bánov-
ciach nad Bebravou ponúka 

možnosť zaplávať si v  pla-
veckom bazéne s  dĺžkou 
25 metrov s dvomi oddele-
nými plaveckými dráhami. 
Pre všetkých, ktorí majú radi 
teplo je v  ponuke relaxač-
ný bazén s  teplotou 38 °C, 
s perličkovou lavicou, ma-
sážnymi chrličmi a masáž-
nymi tryskami. Bazény sú 

napĺňané sčasti termálnou 
vodou z geotermálneho vrtu 
BnB-1 v Biskupiciach, ktorý 
je hlboký 2 025 m a bol zho-
tovený v roku 1984. V kry-
tej plavárni je aj možnosť 
navštíviť suchú fínsku saunu 
- ženy v  pondelok a  štvr-
tok, od 14.00 do 18.30 h, 
muži v utorok a piatok, od 
14.00 do 19.15 h. V stredu, 
sobotu a v nedeľu je mož-
né si individuálne prenajať 
celú saunu. Aktuálny  cen-
ník, služby a  rozvrh pla-
várne nájdete na stránkach 
smmbn.sk.  (lk)

Krytá plaváreň 
opäť otvorená

Od posledných školských prázd-
nin, teda tých vianočných ubehlo 
už pár týždňov. Najbližšie sa môžu 
naše školopovinné deti tešiť na jarné 
prázdniny. V Trenčianskom kraji 
(Bánovce nad Bebravou, Ilava, My-
java, Nové Mesto nad Váhom, Parti-
zánske, Považská Bystrica, Prievidza, 
Púchov) budú tento rok v  termíne 

od 19. – 23. februára 2024. Posled-
ný deň vyučovania pred začiatkom 
prázdnin je piatok 16. februára a za-
čiatok vyučovania po prázdninách 
je pondelok 26. februára.

Od 28.  marca (štvrtok) do
2. apríla   (utorok) ich čakajú veľ-
konočné prázdniny. Posledný deň 
vyučovania pred začiatkom prázd-

nin je streda 27. marca a začiatok 
vyučovania je tiež streda 3. apríla.

Letné prázdniny budú v  ter-
míne od 1. júla do 30. augusta, 
pričom posledný deň vyučovania 
pred začiatkom prázdnin je pia-
tok 28. júna a začiatok vyučova-
nia po prázdninách je pondelok 
2. septembra. (lk)

Termíny školských prázdnin v roku 2024
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Veľkých aj malých pozývame dňa 
27. februára o 17-tej hodine do MsKS 
na ul. J. Matušku na nové predstavenie 
Smejka a Tanculienky. Smejko, Tancu-
lienka aj Huncúlik sa v novom predsta-
vení Zaber a makaj! rozhodnú urobiť 
niečo pre svoje zdravie. Tanculienka 
aj Huncúlik budia spachtoša Smejka 
budíčkovou pesničkou Dobré ráno aj 
známou Hej rup, do toho! Vzápätí, ale 
zistia, že sa im Smejko riadne vykŕmil. 
Ani za svet sa mu nechce cvičiť, lebo 
ho priľahla Lemra lenivá. Najradšej by 
spal na peci ako Pecivál. Ale čo z toho, 
keď Smejka ešte zabáva aj Mobil a večne 
doň, namiesto cvičenia, hľadí. Tancu-

lienka s Huncúlikom s ním už nemajú 
trpezlivosť a mobil mu vezmú. To sa už 

unavenému Smejkovi sníva sen o Vlko-
vi a mackovi, ktorí pretekajú v lesnom 
behu. Po prebudení sa Smejko konečne 
spamätá. Prizná, že už nie je malý Dro-
bec a začne poriadne cvičiť na hit macka 
Duška: Vydržíš viac. Všetci sú radi, že 
Smejka konečne presvedčili a zatancu-
jú si spolu Šeja hoja. Ku športovaniu 
ale netreba vždy posilňovňu. Niekedy 
stačí aj obyčajný bicykel, alebo tancova-
nie z radosti na pieseň Tancuj, tancuj. 
Tak pridajte sa aj vy k fanúšikom športu 
a cvičenia! Najlepšie so Smejkom a Tan-
culienkou v pesničkovom predstavení 
Zaber a makaj! Lístky na predstavenie 
zakúpite cez Ticketportal. MsKS

Smejko a Tanculienka: Zaber a makaj!

Ponúkame vám na pre-
nájom veľkú spoločenskú 
miestnosť s profesionál-
nou kuchyňou. Miestnosť 
má 173  m² a  obsiahne 
kapacitu 80-100 osôb. Je 
ideálna na organizova-
nie rôznych spoločen-
ských udalostí, ako sú 
oslavy narodenín, výročí, 
svadby, promócie, kary, 

firemné večierky, mítin-
gy alebo iné posedenia 

a  stretnutia. Nachádza 
sa v  budove Mestské-

ho kultúrneho strediska 
na ul. J.  Matušku, Bá-
novce nad Bebravou. 
Možnosť  parkovania 
v blízkosti budovy. 

V prípade záujmu nás 
neváhajte kontaktovať. 
Tel: 038/760 30 16, mo-
bil: 0948 274 743 a e-ma-
il:  info@kulturabn.sk. 

MsKS

MsKS ponúka priestory na prenájom
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Nová výstava v Galérii Atelier Hlavina

Úvodná a prvá v tomto roku. Tie-
to prívlastky sa viažu k  vernisáži, 
aj k výstave, ktorá sa ňou otvorila. 
V  piatok 19. januára sa v  Galérii 
Atelier Hlavina, príhovorom a pri-
vítaním majiteľky a kurátorky Viery 
Žákovej, slávnostne zahájila výstava 
obrazov Milana Ferenčíka s názvom 
Farby sú večné. Pochvalné a vzletné 
prívlastky budú pribúdať, pretože 
už teraz je jasné, že výstava je zaují-
mavá a originálna. Milan Ferenčík je 
uznávaný scénograf a maľovanie ob-
razov je pre neho celoživotnou váš-
ňou, ale aj oddychovou očistou a od-
bočkou od striktných technických 
scénografických pravidiel.

Narodil sa a  vyrastal v  Bratislave 
(2.1.1953) a  odmalička mal blízko 
k  umeniu, k  literatúre a  k  divadlu. 
Stredná škola umeleckého priemyslu 
mu pootvorila dvere k umeleckej ka-
riére. Jeho učiteľom bol aj uznávaný 
výtvarník Rudolf Fila. Po skončení 
školy sa zamestnal v SND na propa-
gačnom oddelení ako lepič plagátov. 
Tam sa stretol s ďalším renomovaným 
výtvarníkom, s profesorom Ladisla-
vom Vychodilom. Za rok pôsobenia 
v  SND videl všetky predstavenia, 
najviac mu však učarovala opera. Aj 
pod vplyvom profesora Vychodila 
sa rozhodol pre štúdium scénografie 
na VŠMU v Bratislave. Po skončení 
školy bol desať rokov scénografom 

v  Divadle Andreja Bagara v  Nitre, 
kde vytvoril asi štyridsať divadelných 
projektov. Rád spomína na spoluprá-
cu s  Jozefom Bednárikom, ktorého 
spoznal ešte ako herca a zažil aj jeho 
prerod v uznávaného režiséra. Spolu-
pracoval so Slovenskou televíziou na 
príprave niekoľkých inscenácií, filmov 
a rozprávok. Zostal ale verný svojej 
najväčšej láske - opere. „Opera sa nedá 
oklamať a vyžaduje si veľmi silný vizu-
álny tvar, je medzinárodným umením 
a poskytuje svetový rozhľad,“ povedal 
v  jednom rozhovore Milan Ferenčík. 
Keď začne tvoriť operné predstavenie, 
celé dni počúva hudbu konkrétneho 

diela, číta si libreto a hľadá záchyt-
né body v  rámci režijnej koncepcie 
a technických možností. Najmä hudba 
vytvára v jeho fantázii ob-
razy, ktoré potom pretavu-
je do skíc a neskôr do rea-
lity. Z množstva drobností, 
detailov a technických „vy-
chytávok“ vytvorí veľko-
lepé výpravné dielo, ktoré 
niekoľko rokov prináša 
a  podčiarkuje umelecký 
zážitok z predstavenia. Prí-
de čas derniéry a aj tá naj-
krajšia a najvýnimočnejšia 
scéna sa zrazu stáva nepo-
trebnou. Kulisy naozaj často končia na 
smetisku. Znie to ako krutý fakt, ale 
je to platná zákonitosť nielen v scéno-
grafickej tvorbe. Preto Milan Ferenčík 
rád maľuje. Vie, že obraz, ktorý vzniká 
z jeho rúk a štetca je večný. Nikto ho 
nezahodí. Posúva a presúva sa ako dar, 
má trvalú hodnotu.

V jeho olejomaľbách sú skryté fareb-
né detaily bežného života a robí nimi 
radosť sebe a najbližšiemu okoliu. Od 

roku 2018 začal svoje obrazy prezen-
tovať v online Galérii Atelier Hlavina 
a dlhoročná spolupráca vyústila do au-
torskej výstavy, ktorú si môžete prísť 
pozrieť aj vy. Škoda len, že nezažijete 
osobné stretnutie s autorom. Ja som za 
túto príležitosť veľmi vďačná. Milan Fe-
renčík je skvelý umelec, veľmi príjem-
ný človek, vnímavý poslucháč a vtipný 
rozprávač. Zážitky a príbehy v jeho po-
daní sú rovnako farebné ako jeho obra-
zy a dajú sa počúvať nekonečne dlho. 
Rovnako uchu a srdcu lahodiace bolo 
aj vystúpenie žiakov a učiteľov ZUŠ 
Dezidera Kardoša, ktorí sa už tradične 
starajú o hudobnú kulisu a vkusne do-
pĺňajú program vernisáže.

Na malej ploche tohto článku nie 
je možné napísať o Milanovi Feren-
číkovi všetko. Zhrnutie jeho tvorby 
môžete nájsť aj v knižnej monografii 
(Scénografia, vydaná v  roku 2010), 
ktorá je prezentáciou jeho tvorivos-
ti, kde nájdete skice a fotografie scén 

pre takmer všetky významné opery. 
Môžete si v nej zalistovať a v sprie-
vodnom výklade galeristky sa dozve-
dieť oveľa viac o jeho umení, aj o jeho 
najnovších plánoch. Stačí, ak prijmete 
pozvanie na výstavu, ktorá potrvá do 
1. marca. Galéria Atelier Hlavina sa 
teší na vašu návštevu a na ďalší rok 
plný farieb a umeleckých zážitkov. 

Text: Zuzana Bridová,
  foto: Karol Korec

Farby sú večné

V. Žáková s M. Ferenčíkom

Vystúpenie žiakov a učiteľov ZUŠ D. Kardoša

INZERCIA V NOVINÁCH
NEZÁVÄZNÉ INFO: 0948 297 151
obchod@banovskenoviny.sk
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Využitie projektu Eurá z EURA 
pomôže šetriť financie klubu MFC Spartak

Neľahká ekonomická situácia v ce-
lej spoločnosti si vyžaduje aj v oblas-
ti športu nové inovatívne riešenia. 
Slovenský futbalový zväz (SFZ) už 
v  roku 2021 vyhlásil projekt Eurá 
z EURA, ktorého zámerom bola fi-
nančná podpora výstavby a rekon-
štrukcie futbalovej infraštruktúry 
v jednotlivých kluboch v rámci SFZ. 
Do uvedeného projektu sa v apríli 
2022 zapojil aj náš klub. Pôvodná 
schválená žiadosť o finančný príspe-
vok na vybudovanie tribúny na ihris-
ku s umelou trávou vo výške 15 000 
eur bola Výkonným výborom SFZ 
aj schválená. Je na škodu veci, že sa 
bývalému vedeniu MFC Spartak ne-
podarilo ani v predĺženej lehote uve-
dený zámer zrealizovať, pretože tri-
búna na pomocnom ihrisku, hlavne 
v čase nepriaznivého počasia, určite 
chýba. Nová Správna rada, v druhej 
polovici roku 2023, sa tak dostala 
do neľahkej situácie. Čo s uvedeným 
projektom? Ako zachrániť schválený 
finančný príspevok? Rýchla reakcia 
nového vedenia klubu a schválená 
zmena projektu Výkonným výbo-
rom SFZ v mesiaci september 2023 

umožnila vykonať zmenu pôvodné-
ho zámeru projektu pred jeho do-
končením. Uvedená dotácia sa pre-
sunula na realizáciu doplnkového 
LED osvetlenia na ihrisku s umelou 
trávou, ktorá má podľa prepočtov 
priniesť úsporu elektrickej energie 
o cca 50-60 %. Realizáciou projektu 
bola poverená firma Elektro Group 
ML, s. r. o., ktorá sa podieľala aj na 
realizácii pôvodného osvetlenia na 
ihrisku s umelou trávou, resp. súčas-
nej realizácii osvetlenia na štadióne 
AS Trenčín. Uvedený projekt bol 
ukončený a odovzdaný do užívania 

koncom decembra roku 2023. Spo-
luúčasť klubu na uvedenom projekte 
bola vo výške 5 000 eur, ktoré si mu-
sel klub zabezpečiť z vlastného roz-
počtu. V pondelok 8.  januára 2024 
tak mohla začať zimná príprava do-
rasteneckých a žiackych kategórií na 
umelom trávniku pod doplnkovým 
LED osvetlením. Pevne veríme, že 
uvedená investícia nebola zbytočná 
a 12 nových reflektorov splní svoj 
účel a pomôže nášmu klubu ušetriť 
v ďalšom období potrebné financie.

Miloš Šagát, 
 prezident klubu MFC Spartak

Futbalistky Prievidze víťazkami turnaja
V  stredu 27.  decembra 

2023 sa v  Mestskej špor-
tovej hale odohral 1. roč-
ník halového futbalové-
ho turnaja žiačok. Vďaka 
účasti hráčok z Hodonína 
mal medzinárodný punc. 
Osem dievčenských tímov 
odohralo v  dvoch sku-
pinách veľa pekných vy-
rovnaných a  napínavých 
zápasov. Často ich museli 
rozhodnúť pokutové kopy. 
Do semifinálových súbo-
jov sa prebojovali FC Ba-
ník Prievidza, GFC regio-
nálna akadémia Modré, FK 
Hodonín a MŠK Púchov. 
Zvyšné štyri družstvá me-
dzi sebou odohrali stretnu-
tia o celkové umiestnenie.

V  zápase o  3.  miesto 
dominoval Hodonín. Ten 
víťazstvom 1:0 nad Púcho-
vom zavŕšil svoje výborné 

výkony na palubovke. Roz-
hodujúci finálový zápas 
bol ozdobou celého hracie-
ho dňa. Dievčatá na oboch 
stranách v  ňom predvá-
dzali pekné akcie, bojov-
nosť a  brankárky krásne 
zákroky. Hráčky z  regio-
nálnej akadémie GFC išli 
do vedenia, no bojovné 
Prievidžanky dokázali vy-
rovnať a  duel priviesť do 
pokutových kopov. V nich 

sa futbalové šťastie priklo-
nilo na stranu hráčiek FC 
Baník Prievidza. Raritou 
turnaja bolo, že obidva 
finálové celky remízou 
a kopmi zo sedmičky hrací 
deň otvorili, a  rovnakým 
spôsobom ho i  uzavreli. 
Po konečnom hvizde pri-
šiel rad na individuálne 
a kolektívne ocenenia. Za 
najlepšiu brankárku bola 
vyhlásená Dominika Su-

chanková. Cenu najlepšej 
hráčky si prevzala Tereza 
Vodaková, ocenenie naj-
lepšej strelkyne pripadlo 
Tatiane Benedikovej.

Tento mládežnícky 
turnaj sa pravdepodobne 
stane pravidelnou súčas-
ťou vianočných sviatkov. 
Záštitu nad ním prevzal 
primátor Bánoviec, Ró-
bert Gašparík, ktorý sa po 
odovzdaní cien všetkým 
prihovoril.

Kon e č n é  p or a d i e :
1.  FC Baník Prievidza, 
2.  GFC regionálna aka-
démia Modré, 3. FK Ho-
donín, 4. MŠK Púchov, 
5. GFC regionálna akadé-
mia Biele, 6. RSC HAM-
SIK ACADEMY, 7. GFC 
regionálna akadémia Ble-
domodré, 8. VIOn Zlaté 
Moravce.  (bg, aj)



22. január 2024  Číslo 2 ŠPORT 11

Mladší mini žiaci v Trenčíne
BK AS TRENČÍN - BBK 
BÁNOVCE 31:26 (15:14) 

Nový rok otvorili basketbalisti do 11 
rokov dvojzápasom v Trenčíne. V tíme 
spod hradu Matúša Čáka chceli oplatiť 
vysokú prehru, ktorú utŕžili v posled-
nom meraní síl. V prvom zápase hrali 
oba tímy tri štvrtiny vyrovnanú par-
tiu, ešte do polovice poslednej štvrtiny 
bol stav nerozhodný. Chvíľková strata 
koncentrácie však v závere pripravila 
zverencov Miroslava Lauša o víťazstvo. 
Domácim sa šnúrou 5 bodov podarilo 
odskočiť od našich basketbalistov, a tí 
už nedokázali rozdiel v skóre skresať. 
Štvrtiny: 7:3, 8:11, 6:6, 10:6. Zostava 
a body: Bereš 11, Černo 9, Mišík 5, 
Gieci 1, Lauš, Paško L., Niko J., Starych, 
Choma, Beňačka, Klačko, Ružinský, 
Korček, Grunta. 

BK AS TRENČÍN - BBK 
BÁNOVCE 31:44 (20:26) 

V druhom zápase vyšiel našim bas-
ketbalistom revanš. Trenčanom nedo-
volili žiadnu zo štyroch štvrtín vyhrať. 
Zlepšenou streľbou systematicky zvy-
šovali náskok a v kombinácii s dobrou 
obranou zaslúžene zvíťazili 44:31. 

Chalani v oboch zápasoch ukázali 
výrazné zlepšenie hry predovšet-
kým v osobnej obrane. Najbližšie 
sa predstavia na domácom turnaji 
3. februára 2024 s  účasťou BBA 
Komárno a BSC Bratislava.

Štvrtiny: 11:12, 9:14, 7:10, 4:8. Zo-
stava a  body: Černo 16, Bereš 12, 
Klačko 6, Lauš A. 4, Gieci Š. 4, Cho-
ma 2, Mišík, Paško L., Niko J., Starych, 
Beňačka, Ružinský, Korček, Grunta. 
Tréner: Miroslav Lauš.  (aj, tp)

Zranenia sa 
podpisujú 

pod výsledky
BBK – BK KLOKANI IVANKA PRI 

DUNAJI 69:74 PP (65:65, 43:36)
Naši basketbalisti nevstúpili do roku 

2024 úplne ideálne. V úvodnom vystú-
pení kalendárneho roka stratili dobre 
rozbehnutý zápas proti Ivanke pri Du-
naji, ktorej po predlžení podľahli 69:74. 
Zraneniami sužovaná družina trénera 
Urbana mala dobrý úvod do stretnutia. 
Po trojke 17-ročného Šimona Gajdo-
ša a niekoľkých skvelých kombináciách 
Kubalu s Repkom vyhrávala 11:6, no od 
tohto stavu sa strelecky rozbehli i hostia. 
Predovšetkým zásluhou ich najlepšie-
ho hráča Ciha sa v ôsmej minúte do-
stali do päť bodového náskoku 20:15. 
Vynikajúci zápas v bánovskom drese 
opäť odohral Kubala. Dvomi trojkami 
sa mu podarilo pretočiť stav stretnutia 
na našu stranu, žiaľ, záverečné slovo 
úvodnej desaťminútovky patrilo hos-
ťom. Tí sa úspešným hodom spoza ob-
lúka dostali do krehkého náskoku 25:23. 
Vo vyrovnanom stretnutí sa nestratil 
ani náš 15-ročný Jakub Vaško. Práve 
jeho úspešnou trojkou sme sa tretíkrát 
vrátili do vedenia. Keď sa o pár minút 
neskôr presadil i jeho vrstovník Simon 
Urban, viedli sme 34:27 a zdalo sa že 
ovládneme zápas. Po veľkej prestávke 
sme však doplatili na nepresnosť v za-
končení i zranenie nášho najlepšieho za-
končovateľa Dominika Kubalu. Ten na 
palubovke absentoval od polovice tretej 
štvrtiny a jeho neprítomnosť sa Ivanke 
podarilo využiť. Ešte tesne pred koncom 
zápasu sme vďaka trojke Jakuba Vaška 
viedli 63:59, no hostia šnúrou šiestich 
bodov otočil stav stretnutia. Za stavu 
63:65 nás z prehry dostal najskúsenejší 
hráč Tomáš Predný. Pri svojom prieniku 
bol faulovaný, a keďže oba trestné hody 
premenil, poslal zápas do predlženia. 
V ňom už hostia ukázali svoje väčšie 
skúsenosti, dominovali a nakoniec za-
slúžene zvíťazili 69:74.

Prehra mrzí, čo teší sú výkony mla-
dých odchovancov Bánovského bas-
ketbalového klubu, ktorí na palubovke 
suplujú zranených hráčov. Hody: D. 
Kubala 18, S. Repa 14, T. Predný 13, 
J. Pondela 7, J. Vaško 6, S. Urban 6, Š. 
Gajdoš 5, D. Hupka, S. Goga. Tréner: 
J. Urban. Štvrtiny: 23:25, 20:11, 13:15, 
9:14, 4:9. TH: 17/12. Rozhodovali: 
Stopka, Perečinská. (tp, aj)

Bánovská bežecká liga pokračuje 
aj v roku 2024 trinástym ročníkom. 
Opäť je pre aktívnych aj rekreačných 
bežcov pripravených 11 kôl v meste 
Bánovce nad Bebravou a  blízkom 
okolí. Kalendár je jednoduchý, beží-
me vždy poslednú nedeľu v mesiaci. 
Desať kôl štartuje o 10.00 h iba po-
sledné kolo zvyčajne začíname ne-
skôr, kvôli slávnostnému ukončeniu 
ročníka a odmeňovaniu najlepších 
a najvernejších.Trate sú časom ove-
rené a atraktívne. Pobeháme mesto, 
priehradu, ale tiež pekné miesta 
v okolitých obciach (Prusy, Bobot, 
Brezolupy, atď.). Zvlášť sa tešíme 
z behu na hrad Uhrovec, s krásnym 
finišom na nádvorí hradu. Väčšinou 
sa beží v prírode, po dobre vyznačenej 
trase. Trate nie sú dlhé, pohybujú sa 
v rozmedzí 4 – 10 km. Ak je to však 
pre začínajúcich bežcov veľa, môžu 
využiť HOBBY kategóriu s polovič-
nými traťami. Občas sa síce objaví aj 
nejaký kopček, ale čo sa nevybehne, 

to sa vykráča. V cieli s radosťou poč-
káme na každého, kto sa rozhodne 
urobiť niečo pre svoje zdravie.

V 13. ročníku BBLky tiež počítame 
so sprievodným programom, rôznymi 
zbierkami, ale najmä s aktivitami pre 
najmenších pretekárov v rámci Mi-
niBBL. Kým mládež a dospeláci bežia, 
deti budú cvičiť, bežať a hrať zábavné 
hry. Je to skvelý program nielen pre 
deti bežcov, ale tiež pre všetkých ro-
dičov, ktorí hľadajú pre deti atraktívny 
program na nedeľné dopoludnie.

Začíname už 28. januára o 10.00 h
mestským okruhom v  Bánovciach 
nad Bebravou. Beží sa 9,2 km cen-
trom mesta, hobíci odbehnú 4,6 km. 
Registrácia prebieha od 9.15 h na Ná-
mestí Ľ. Štúra, pri Informačnom cen-
tre. Aktuálne informácie budú počas 
celého ročníka zverejňované na pro-
file Bánovskej bežeckej ligy na sociál-
nej sieti Facebook. Budeme radi, keď 
sa BBL-ky zúčastnite či už ako bežec, 
fanúšik, alebo divák.  P. Struhár

Začína sa 13. ročník BBL
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Fašiangy v Dolných Našticiach
V obci Dolné Naštice sa v sobotu 

13.  januára 2024 konal druhý roč-
ník kultúrno-spoločenského podu-
jatia Obecná zabíjačka, pod orga-
nizačnou taktovkou starostu obce 
Radoslava Kozinku, ktorý je hlav-

ným iniciátorom poduja-
tia. „Aj keď nešlo o tradič-
nú zakáľačku, čo v našich 
podmienkach nie je možné, 
týmto podujatím chceme 
spájať našich občanov všet-
kých vekových kategórií, 
prežívať spoločne príjemne 
strávené chvíle, budovať 
tak súdržnosť a spolupat-
ričnosť v našej obci a zá-
roveň upevňovať náš vzťah 
k  tradíciám našich pred-
kov a ísť tak príkladom aj 
mladším generáciám,“ pri-
blížil starosta hlavný cieľ 
a  myšlienku podujatia. V  sobotu 
o 15tej hodine sa postupne napĺ-
ňal kultúrny dom obce, z ktorého sa 
šírila lahodná vôňa zabíjačkových 
špecialít, výbornej zabíjačkovej ka-
pustnice, ktorá sa miešala s vôňou 
jelít, pečených klobás a iných mäso-
vých špecialít. Medzi návštevníkmi 
neboli však iba obyvatelia obce, ale 
záujem o  tradičnú zabíjačku pre-
javili aj ľudia zo širokého okolia. 
Pozvanie prijal a svojou návštevou 
podujatie poctil aj dekan Gustáv 
Lutišan. No a aká by to bola fašian-
gová atmosféra bez živej hudby, o tú 
sa postaralo hudobné zoskupenie 
HUPS, ktoré svojím repertoárom 

ľudových piesní príjemne dopĺňalo 
celé podujatie. Okrem vôní sa šírila 
aj veľmi dobrá a priateľská nálada. 
Kapacita kultúrneho domu sa na-
plnila do posledného miesta, pri-
šli rodiny s malými deťmi, mládež, 
nechýbala ani staršia generácia, 
ktorej sa oživili spomienky na takú-
to udalosť. Cieľ a hlavná myšlienka 
podujatia sa teda naplnila aj tento 
rok. „Ďakujeme všetkým, ktorí sa 
podieľali na realizácii a organizácii 
fašiangového odpoludnia a všetkým, 
ktorí sa prišli zabaviť. Už teraz sa 
tešíme na ďalší ročník tohto podu-
jatia,“ poďakoval na záver starosta 
obce.  Lenka Karasová

Návrat tradícií
Zima bola kedysi obdobím tra-

dičných zabíjačiek, ktoré začínali 
už koncom roka. Vonkajšia teplota 
ešte nebola príliš nízko pod nulou, 
dalo sa manuálne pracovať, ale zá-
roveň bola už dosť zima pre čerstvo 
spracované mäso, aby sa nezačalo 
kaziť. Koniec domácich zabíjačiek sa 
v mnohých dedinách a mestách spá-
jal s tradíciou fašiangov, robili sa aj 
na takzvaný masopust či Popolcovú 
stredu, keď začínal veľký pôst pred 
Veľkou nocou. Domáca zakáľač-
ka bola spôsobom, ako sa na zimu 
zásobiť mäsom. No bol to aj svia-
tok, spoločenská udalosť, na ktorej 
sa stretávala celá rodina, susedia 
a známi z blízkeho okolia. Hoci vo 
väčšine našich obcí zabíjačky zanik-
li, v posledných rokoch sa môžeme aj 
v Bánovskom okrese tešiť ich návra-
tu. Domáce delikatesy dnes vyhľadá-
vajú stále viac aj ľudia z mesta. 

Fašiangová zabíjačka v Horných Ozorovciach
Fašiangy sú časom zábav, vese-

losti, ale aj hodovania a zabíjačiek. 
Jedna z nich sa uskutočnila v sobotu 
20. januára v Horných Ozorovciach. 
Členovia výboru mestskej časti pri-
pravili pre občanov a návštevníkov 
zabíjačkové špeciality - kašu, jater-
nice, klobásky, kapustnicu a ďalšie, 
ktoré si mohli vychutnať v pohodlí 
miestneho kultúrneho domu. Typic-
kú fašiangovú náladu navodil počas 

popoludnia kultúrny program čle-
nov zoskupenia Furt dačo a ich pria-
teľov. Nielen piesne, ale aj vtipy či 
básničky zneli kultúrnym domom až 
do večerných hodín. Známe ľudovky 
si pospevovala takmer celá sála a kto 
sa odvážil, ten sa pustil aj do tanca. 
Všetci návštevníci, ktorí zostali až do 
konca, odchádzali do svojich domo-
vov nielen nasýtení, ale aj pozitívne 
naladení.  Marek Kasala

KST Podhoran Pod-
lužany vás pozýva v so-
botu 27.  januára 2024 
na 16.  ročník zimného 
pochodu cez tri vrcholy 
v podhorí Strážovských 

vrchov: Bradlo, Kňa-
ží stôl a  Vysoká. Zraz 
účastníkov je o  8.00  h 
pred Obecným úradom 
v  Podlužanoch. Trasa: 
Podlužany-Bradlo-Kňa-

ží  stôl-Trebichavské 
sedlo, bude dočasne vy-
značená červenobielou 
páskou. Z  Trebichav-
ského sedla cez Vysokú 
do Podlužian po zele-

nej značke. Dĺžka trasy 
cca 16 km. Po ukončení 
pochodu účastníci ob-
držia drobnú pozornosť 
a účastnícky list. 

KST Podhoran Podlužany

Zimný pochod v Strážovských vrchoch
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Príďte stráviť večer 
v  príjemnom prostredí 
a  odreagovať sa od bež-
ných povinností, zažiť 
chvíle oddychu v  spo-
ločnosti kamarátok, vzá-
jomne sa stretnúť, poroz-
právať. Najbližšie sa bude 
konať vo štvrtok 25.  ja-
nuára o  19tej hodine 
a premietať sa bude film 
Aristokratka vo vare. 

Gróf Frank Kostka (Hy-
nek Čermák), jeho žena 
Vivien (Tatiana Dyková) 
a ich dcéra Mária (Yvona 
Stolařová) žijú na svojom 
rodovom zámku Kostka. 
Udržiavať zámok v chode 
im pomáha gazdiná pani 
Tichá (Eliška Balzero-
vá), údržbár Krása (Pavel 
Liška) a  komorník Jozef 
(Martin Pechlát). Pôvodný 
záujem návštevníkov zám-
ku o kliatbu kontesy Márie 
už neťahá ako predtým, čo 
Márii vôbec nevadí. Aspoň 
má dostatok času na svoj-

ho Maxa (Zdenek Pišku-
la), šľachtica z vedľajšieho 
zámku Hviezda. Frank 
je však v  koncoch, nie je 
dosť peňazí ani na výpla-
ty, ani na potrebné opravy. 
A práve v tej chvíli sa ob-
javí dcéra právnika Ben-
dy (Vojtěch Kotek) Denisa 
(Simona Lewandowska), 
ktorá rozvíri pokojné vody 
rodového sídla.

Vo foyeri kina TAJMS 
Cinema vo Farskom dome 
kultúry bude tradične pre 
dámy pripravené chutné 
občerstvenie a  spoločný 

uvítací prípitok. Nasle-
dovať bude premietanie 
filmu, po ktorom prichá-
dza na rad obľúbené loso-
vanie tomboly, do ktorej 
venujú ceny podnikatelia, 
partneri z  nášho mesta 
a jeho okolia.

Dámske stretnutia sa 
konajú v novootvorenom 
kine TAJMS Cinema. 
Program a ostatné infor-
mácie nájdete na strán-
ke www.tajmscinema.
sk, kde je možné zakúpiť 
si lístky na premietanie 
aj online.  (nz)

Pozvánka na Dámsku jazdu

Aj v tomto roku vás pozý-
vame na návštevu do Infor-
mačného centra na námes-
tí. Chcete si prečítať niečo 
o meste Bánovce a jeho za-
ujímavostiach a  veciach 
hodných uzretia? V jednej 
z  brožúrok si vedomosti 
rozšírite aj o poznatok, že 
monumentálny pomník 
Ľudovíta Štúra týčiaci sa na 
našom námestí bol vôbec 
prvým na Slovensku.

Viete, že v  jednom bo-
rovicovom lese bola kopa 
smoly, ktorá prinášala 
šťastie? Že vyprávačky sta-
rých materí? V  knihách 
z  povodia rieky Bebravy 
Kamenné vráta a  Kňaží 
stôl sa dozviete nejednu 
zaručenú poveru a  po-
vesti, s ktorými budete na 
stokrát videné miesta veru 
nahliadať inak.

V  ponuke sú aj knižné 
tituly miestnych autorov, 
ako poetická kniha Pocity 
od Zuzky Bridovej, Silves-
ter Lavrík a jeho Nedeľné 
šachy s Tisom či Posledná 
barónka. Kto nevie, Bánov-
ce majú aj Bánovské Pokút-
ne Divadlo - BáPoDi a ako 

vzniklo, čo má na svojej 
ceste za sebou, a čo odohra-
lo si prečítate v jeho rovno-
mennej knižke. Najnovšie 
si u  nás na poličku kníh 
sadol aj Ľubomír Pajtinka 
so svojím Šípkovským in-
fernom - že druhá svetová 

vojna bola na dotyk, tu 
v našich kopcoch aj čo to 
znamenalo. Tiež môžete 
siahnuť po jeho Myšlienoč-
ke na tento deň.

Že to u  nás a  v  našom 
okolí je oku lahodiace, vás 
presvedčia zábery Bánoviec 
a obcí z vtáčej perspektívy, 
a možno sa o tom našom 
kraji niečo nové dozviete 
- Bánovce nad Bebravou 
a okolie z neba alebo Ča-
rovné Bánovce.

Tešíme sa na vás.
  Informačné centrum

Mesto Bánovce nad 
Bebravou sa aj v  tomto 
roku zapojilo do akcie Kú-
pele v regióne. V termíne 
od 1.  decembra 2023 do 
29.  februára 2024 môžu 
obyvatelia s trvalým poby-
tom v meste Bánovce nad 
Bebravou vrátane mest-
ských častí využiť 50  % 
zľavu na vstup do liečeb-
ných bazénov v Kúpeľoch 
Trenčianske Teplice. Akcia 
platí pre vstup do termál-
nych bazénov Sina, bazén 

MUDr. Čapka, PII a bazén 
Krym. Zľavy nie sú kumu-
lovateľné a sú neprenosné, 
platia vždy pre 1 osobu, 
a to až po jej preukázaní sa 
platným občianskym preu-
kazom s trvalým pobytom 
v meste. Vstup do bazénov 
je podmienený ich voľnou 
kapacitou (odporúča sa 
včasná rezervácia vstupu 
do termálnych bazénov). 
Viac informácií nájdete na - 
link: https://kupele-teplice.
sk.  Oznam mesta

Zaujímavé knihy 
v Informačnom centre
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SPOLOČENSK Á 
KRONIK A

• Radoslav Kúcha 
 a Michaela Barteková
• Michal Kozáček 
 a Veronika Pristašová

Uzavreli manželstvoUzavreli manželstvo

• Božena Štefkovičová, 
 rod. Gerbelová *1940
• Pavol Kardian *1965

Opustili násOpustili nás

Máte bujnú fantáziu? Tak si pred-
stavte malú tanečnú sálu v obci, čo 
sa volá Veľká Hradná a predstavte 
si, že tam tancuje a zabáva sa mlá-
dež od 14 do 30 rokov na hity Mám 
ťa rád od Duchoňa, Diskopříběh od 
Davida, Sladké mámení a Dlouhá 
noc od Helenky. Čaba, neblázni 
a Fero patria k  tanečným štandar-
dom. Parket je plný mladých ľudí, 
ktorí v čase najväčšej slávy týchto 
hitov netušili, že sa narodia. Nená-
padne som sa infiltrovala do taneč-
ného davu, v ktorom moja veková 
kategória neexistovala, ale mala 
som jednu veľkú výhodu – to ja som 
mala toľko rokov ako mládež v sále, 
keď tie hity boli aktuálne. Táto vý-
hoda sa postarala o to, že som sa in-
filtrovala ľahko a prirodzene. Aké 

zvláštne prepojenie časopriestoru! 
Pre mňa mimoriadny zážitok. V ča-
sovej slučke sa prepojili dva svety. 
Spomienkový a aktuálny. Omladina, 
ktorej v súkromí do uší znejú naj-
hranejšie hity svetovej popmusic, sa 
bezprostredne a veľmi dobre zabá-
va na dedinskej Štefanskej zábave. 
Očakávala by som, že pôjdu „pariť“ 
niekde do tanečných klubov v Tren-
číne alebo v Partizánskom, a hľa - im 
v dedinôčke do tanca hrá Zunaband. 
Kapela pochopila, že je márne hrať 
na klasickú ľudovú nôtu a stavili na 
istotu. „Ona ľúbi pomaranče, rada 
tancuje hriešne tance, keď sa napije 
šampáňa, tancuje do bieleho rána.“
Multi uplatniteľný nadčasový text, 
použiteľný v akomkoľvek čase a na 
akejkoľvek tanečnej zábave.  (zb)

Dnes píše Zuza.nkaZuza.nka

Sú chvíle, ktoré 
ťažko prežívame, 
s ú  c h v í l e ,  n a 
k t o ré  t i s í c krát 
spomíname. Zostali 

spomienky a odkaz jediný, veľmi 
chýbaš v kruhu našej rodiny.
Dňa 1. februára 2024 uplynú 
tri roky, čo nás navždy opustil 
môj manžel, otec a  starý otec 
Vladimír Rychtárech z Bánoviec 
nad Bebravou. Kto ste ho 
poznali, venujte mu s nami tichú 
spomienku. S láskou a úctou 
 spomína celá rodina

SPOMIENK ASPOMIENK A

Ďakujeme všetkým 
p r í b u z n ý m 
a   z n á my m  z a 
účasť na poslednej 
rozlúčke s  mojím 

milovaným manželom, otcom 
a   d e d k om  S t ani s l av o m 
Záhumenským, s ktorým sme 
sa rozlúčili 2.1. 2024. Ďakujeme 
za prejavy sústrasti, ktoré náš 
žiaľ zmiernili.  Smútiaca rodina

POĎAKOVANIEPOĎAKOVANIE
VIANOČNÉ POSEDENIE 2023

Dňa 12. decembra 2023 za-
mestnanci MAS Bebrava s pred-
sedom Mariánom Chovancom 
pripravili pre svojich členov 
vianočné posedenie, ktoré sa 
konalo v kultúrnom dome v Bis-
kupiciach. V  príjemnej 
predvianočnej atmosfére, 
dobrej nálady a chutného 
jedla zúčastnení členovia 
prebrali aj tému zapojenia 
sa do výziev PRV v nasle-
dujúcom roku. Predseda 
Marián Chovanec a  rov-
nako aj manažér MAS Ing. 
Marian Bakita poďakoval 
všetkým za spoluprácu 
v roku 2023 a popriali svo-
jim členom úspešný štart v no-
vom roku 2024.

ŠTEFANSKÁ ZÁBAVA
Dňa 26. decembra 2023 sa v obci 

Prusy konala Štefanská zábava, 
ktorú organizačne zastrešoval člen 
MAS Bebrava Športový klub Prusy. 

MAS poskytla klubu 
finančný príspevok za 
ich propagáciu vo výš-
ke 100 eur. Nákup daru 
do tomboly bol spôsob 
využitia finančného 
príspevku. Veríme, 
že výherca tomboly 
sa odmene potešil.

PLES ŠPORTOVCOV
Dňa 13. januára 2024 sa v obci 

Pravotice konal Ples športovcov, 
ktorý organizoval jeden z členov 
MAS Bebrava Telovýchovná jed-
nota Sokol Pravotice. MAS poskyt-
la jednote finančný príspevok za 

ich propagáciu vo výške 100 eur. 
Suma bola použitá na zakúpenie 
výhry do tomboly. Veríme, že vý-
herca tomboly sa odmene potešil 
a že sa zúčastnení na plese zabávali 
do skorých ranných hodín.

  Kolektív MAS Bebrava

Aktivity MAS Bebrava

PR článok
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Sme tu pre vás v najťažších chvíľach

Zabezpečujeme komplet
pohrebné služby

vlastná výroba živých vencov a kytíc
0914 327 411, pohrebnictvo@tedos.sk

(Cena za kompletný smútočný obrad od 590 €)

POHREBNÁ SLUŽBA

non-stop  0911 132 630

OBČIANSKA 
INZERCIA

 Dám do prenájmu 3-izbový 
byt v Bánovciach, cena dohodou. 
Tel. 0904 281 507.

 Hľadám firmu s  licenciou 
na  z atepľova n ie  domov. 
Tel. 0915 286 669.

 Prenajmem garáž v  centre 
mesta na Palkovičovej ulici. 
Voľná od februára. Tel. 0908 
224 200.

O P R A V A  C H L A D N I -
ČIEK, BN, 0944  07  00  07, 
fb.com/ppelektronika

Burza detských vecí 
Srdečne vás pozývame na Burzu 
detského oblečenia, obuvi, hra-
čiek a všetkých potrieb pre deti 
v  Kultúrnom dome v  Moteši-
ciach. Príjem vecí: 15.2. štvrtok
15.00 – 18.00 h, 16.2. piatok
8.00 – 18.00 h. PREDAJ: 17.2. so-
bota – 8.00 – 12.00 h. Vyúčtova-
nie: 15.00 – 17.00 h. Príďte si lac-
no nakúpiť jarné a letné oblečenie 
pre vaše deti! Bližšie informácie 
a pridelenie kódu k predaju na te-
lefónnom čísle 0915 224 458.

Klub slovenských turistov Bánov-
ce nad Bebravou vás pozýva v sobotu 
3. februára 2024 na Memoriál Jána 
Kušniera (17.ročník) a Miroslava Kor-
doša (2. ročník). Bežkársky prechod 
časťou Nitrických vrchov a výstup na 

Rokoš. Bežkárska trasa: Závada pod 
Čiernym vrchom – Žiar – Sedlo pod 
Čiernym vrchom – Kamenská skala 
– Široký diel – Omastiná – Uhrovské 
Podhradie. Štart bežkárov: o 8.00 h 
v Závade pod Čiernym vrchom. Pešia 

trasa: 1. Uhrovské Podhradie – Zen-
gová – Rokoš a späť. 2. Uhrovské Pod-
hradie – Hrad Uhrovec a späť. Cieľ pre 
všetky trasy: Kultúrny dom Uhrovské 
Podhradie od 12.00 h. Bližšie informá-
cie: 0905 910 068.  KST BN

Memoriál Jána Kušniera a Miroslava Kordoša
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